

IN CASE OF EMERGENCIIES & DISASTERS

Call the CANADIAN RED CROSS
within the first 48 hours

1-877-362-2433

Clothing
Shelter
Food



Canadian Red Cross

The Canadian Red Cross helps people affected by emergencies and disasters—situations ranging from a house fire to a flood that disrupts an entire region of the country. Following a disaster, the Red Cross works with governments and other humanitarian organizations to provide for people's basic needs—food, clothing, shelter, first aid, emotional support and family reunification. The specific services offered are based on the community's needs and the role that their Red Cross has in the local disaster response plan.



Canadian Red Cross

EN CAS DE SINISTRE

Appelez la CROIX-ROUGE CANADIENNE
au court des 48 heures suivant le sinistre

1-877-362-2433

Vêtements
Hébergement temporaire
Nourriture



Croix-Rouge canadienne

La Croix-Rouge canadienne vient en aide aux personnes qui sont touchées par des situations d'urgence et des sinistres – depuis un incendie d'habitation jusqu'à des inondations perturbant une région entière du pays. À la suite d'un sinistre, la Croix-Rouge collabore avec divers ordres gouvernementaux et d'autres organismes humanitaires pour subvenir aux besoins essentiels des sinistrés en matière de vivres, de vêtements, d'hébergement temporaire, de premiers soins, de soutien psychologique et de réunion des familles. Ces services particuliers sont offerts en fonction des besoins de la collectivité et du rôle que la Croix-Rouge remplit dans le cadre du plan d'intervention local en cas de sinistre.



Croix-Rouge canadienne